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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 14 Haziran 2023 Çarşamba günü saat 11.30’da Galatasaray Spor 
Kulübü Florya Metin Oktay Tesisleri Basketbol Salonu’nda yaptığı toplantının 
tutanağıdır. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, Divan Kurulumuzun Florya Metin Oktay Tesisleri, Basketbol Salonu’nda 
yaptığımız toplantısına hoş geldiniz. Telefonlarımıza lütfen sessize alalım.  
Saygıdeğer katılımcılar, basketbol salonu giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre, 11.40 itibariyle 
oturumumuzda 131 divan üyemiz bulunmaktadır. Dolayısıyla açılış nisabımız mevcuttur. Bilgi 
olarak 36 kulüp üyemiz, 17 misafirimiz ve 11 değerli basın mensubu da toplantımızı 
izlemektedir. Müsaadenizle kürsüye geçiyorum. 
Değerli divan üyelerimiz, bizleri ekranları başında ve Galatasaray youtube kanalından takip eden 
üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül vermiş, 
hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi 
Başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş kahraman 
şehitlerimiz, Kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami Yen ve arkadaşları ile geçen 
toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için sizleri saygı duruşuna davet 
ediyorum. 
3768 sicil numaralı divan kurulu üyemiz, Kamuran İpek, dün kendisini defnettik. 3904 sicil 
numaralı divan kurulu üyemiz Mehmet Erol Tarhan, 8402 sicil numaralı divan kurulu üyemiz 
Ferdi Cem Karacaoğlu, 8602 sicil numaralı divan kurulu üyemiz, Şevket Fahri Adlığ ve 
kulübümüzün 12906 sicil numaralı üyesi Atilla Gönenli. (Saygı duruşu yapıldı.) 
Buyurun oturabilirsiniz, acı kayıplarımız oldu ruhları şad olsun, hepsine Allah’tan rahmet 
diliyoruz. Müsaadenizle yerime geçiyorum. 
Saygıdeğer hazirun, bugün çok mutlu bir gün, aynı zamanda da biraz hüzünlenebiliriz. Çünkü bu 
Florya Metin Oktay tesislerinde yaptığımız son toplantımız. Malumunuz Kemerburgaz projesi ile 
birlikte, bu salonu belki de bu tesisi son kullanışımız. Sevinçliyiz, 23’üncü şampiyonluğumuz, 
Cumhuriyetimizin 100’üncü yılında, camiamıza çok yakıştı. Cumhuriyetin 100’ü Galatasaray, 
aynı zamanda Galatasaray Camiamız, Cumhuriyetimizin yüz akıdır. Bu 100’üncü yılda gelen 
23’üncü şampiyonluk, camiamıza bahsettiğim gibi çok yakıştı. Bu şampiyonlukta emeği olan, 
saygıdeğer Başkanımız Dursun Aydın Özbek liderliğindeki saygıdeğer Yönetim Kurulumuza, 
Okan Buruk liderliğindeki teknik heyetimize ve futbolcularımıza ve yine aynı şekilde 
Başkanımızın Sportif A.Ş.’de aynı zamanda Yönetim Kurulu Başkanı olarak yürüttüğü Sportif A.Ş. 
Yönetim Kuruluna, Başkanvekilimiz Sayın Erden Timur’a büyük bir şükran borcumuz var. Ben 
kuvvetli bir alkış rica ediyorum. 
Toplantı gündemimize geçmeden önce, su sporlarındaki başarılı sporcularımız, özellikle kürek 
dalında, Divan Kurulu Yazmanımız Sayın Nilüfer Sanvar kısa bir bilgilendirme yapacak. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar  
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20-21 Mayıs 2023 tarihinde Fransa’nın Brive-la-Gaillarde bölgesinde yapılan Gençler Avrupa 
Şampiyonasında Galatasaray sporcularımız başarılı derecelere imza attı. Genç Erkekler, 2 Tek 
kategorisinde kürek çeken genç sporcularımız Aytimur Selçuk ve Enes Biber ikilisi, Türk Milli 
Takım forması altında, Romanya, Slovenya, Fransa, İtalya ve Avusturya ile final müsabakasına 
çıktı. 6.44.15 derecesi ile en yakın rakibi Fransa’ya 3 saniyelik fark atarak bitiş çizgisini ilk 
sırasında geçen taraf Galatasaraylı milli sporcularımız oldu. 4 Tek dümencili yarışta, kürek çeken 
tüm sporcularımızın Galatasaraydan olduğu ekip de, podyum zirvesinde yer aldı. 6.24.32 ile, 
Romanya, İtalya, Ukrayna’nın önünde bitiş çizgisini geçen ekipte ise, Yusuf Ziya Ateş, Ahmet 
Erdem, Gökmen Kaan Sezer, Yiğit Yaşar Doğruok ve dümencimiz Selin Boz yer aldı. 
Sporcularımızı ve antrenörlerimizi tebrik eder, başarının devamını dileriz. 
Yüzmeden bir haber vermek istiyorum. 27-30 Nisan tarihinde düzenlenen Türkiye Yıldız Genç, 
Açık Yaş, Uzun Kulvar milli takım müsabakasında mücadele eden sporcumuz, Berkay Ömer 
Öğretir Yüz Kurbağalama kategorisinde elde ettiği 59.18 derecesiyle Olimpiyat A barajını geçti. 
Sporcumuzu, antrenörümüzü tebrik eder, Olimpiyat yolunda başarılar dileriz. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Kulübümüzün spor kulübü olma geleneğini sürdüren, başarılı ve genç sporcularımıza yürekten 
teşekkür ederiz, camia adına. Şimdi gündemimize geçiyoruz. Gündemi yine okuması için Sayın 
Nilüfer Sanvar’dan rica edelim. Buyurun Nilüfer Hanım.  
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar  
Divan Kurulu.  
Gündem.  

1. Mayıs ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması.  
2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. 
3. Galatasaray Spor Kulübü Başkanı Sayın Dursun Aydın Özbek’in, önümüzdeki dönem 

çalışmaları ile ilgili bilgi sunuşu. 
4. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
5. Kapanış. 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 
Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Gündemin birinci maddesi ile devam ediyoruz.  
Mayıs ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. Ses kaydı çözümlenerek, kontrol 
edilip, gsdivan.com divan kurulu internet sitemize yüklenmiş olup, çözümlendiği ve siteye 
yüklendiği şekliyle, Mayıs ayı toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 
Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Şimdi gündemimizin ikinci maddesi ile devam ediyoruz.  
Divan başkanlığına 1 adet evrak gelmişti. Divan yazmanımız Nilüfer Sanvar onu okuyacak. 
Buyurun.  
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Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar  
Sayın Divan Kurulu Başkanlığına, Ben İsmail Murat Özer, 8959 numaralı divan üyesiyim. Divan 
üyelerine ait olarak ayrılan ve indirimli fiyattan satılan kombinelerin bu sezon içinde, sadece 
kulübe devredileceğini, başka kişilere devredilmeyeceğini öğrendim. Ben bu uygulamanın haksız 
olduğunu ve başka bir çözüm üretilerek, geçtiğimiz senelerde olduğu gibi, belli sayıda devrin 
mümkün kılınmasını talep ediyorum.  
Divan üyelerine yapılan satışların, indirimli olduğunu ve bunun belki de bazı istismarlara sebep 
olabileceğinin farkındayım. Ancak ülkemizde çok yaygın olan, kontrol edilemiyorsa yasakla 
uygulanmasının camiamıza yakışmadığı kanaatindeyim.  
Çözüm olarak önerim ise birinci derece akrabalara devrin, eski kuralla devam etmesi, bunların 
dışında kalan kişiler ise, kulübe belli bir bağış yaparak devredilmesi, mesela 500 TL. Devir adet 
sınırlanmasının geçen sene olduğu gibi korunması. Konuyu görüş ve bilginize sunarım. 
Saygılarımla, Murat Özer. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, biz bu konuda çok sayıda telefon ve bu manada mail veya SMS mesajları 
veya whatsapp mesajları aldık. Ancak ben bu konuda bir yorum yapmak istemiyorum. Bu 
konuyu saygıdeğer Yönetim Kurulumuz belki tekrar değerlendirmek isteyecektir. Kendilerine bu 
evrakı da ileteceğiz. Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. 
Şimdi gündemde kulüp Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’in önümüzdeki dönemle ilgili 
konuşması yer alacak. Sonra da sözü Yönetim Kurulumuzdan yine Sayın Levent Yaz’a, muhasip 
üyemize vereceğiz. Buyurun Sayın Başkan. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanım ve kıymetli heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, bizi televizyon başında 
seyreden değerli Galatasaraylılar, saygıdeğer hanımefendiler ve beyefendiler, hepinize 
saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum. 
Bugün futbol takımımızın yuvasında, Florya’dayız. Mustafa Kemal Atatürk’ün bize emanet ettiği 
Cumhuriyetin 100’üncü yılında şampiyon olmanın gururu ve mutluluğu ile buradayız.  
Divan Başkanlığımıza, toplantımızı burada düzenledikleri için ayrıca teşekkürlerimi sunuyorum. 
Bugün önemli bir teşekkürü de size ayırmak istiyorum. Değerli divan kurulu üyelerim. 
Seçildiğimiz günden beri, divan toplantılarına ne kadar önem verdiğimi bildiğinizi düşünüyorum. 
Ben ve arkadaşlarım için burada konuşulan her konu, her yapıcı eleştiri ve öneri çok önemliydi.  
Biz burada konuştuk, tartıştık, en doğru yolu bulmaya çalıştık ve bence tüm camiamıza örnek 
olmayı da başardık değerli Galatasaraylılar. Bunun için hepinize çok teşekkür ediyorum. 
Ayrıca büyük bir teşekkürü de şampiyonluk yolunda, rakiplerle yapılan mücadelede hiçbir zaman 
bizi yalnız bırakmayan taraftarlarıma gönderiyorum. Onların katkısı da çok büyük. Sezon 
başından beri, stadımız hep dolu oynadık ve taraftarlarımızın teveccühü ile bugün rekor 
seviyede sayıyla Ali Sami Yen’de maçlarımıza devam ediyoruz. Bunun artacağını da 
düşünüyorum. Ayrıca, yaratmaya çalıştığımız sevgi ikliminin önemli parçalarından birisinin de 
bu toplantılar olduğunu belirtmek istiyorum. Umuyorum, bu şekilde devam edip, 
Galatasarayımız için en doğrusunu birlikte yapmaya devam edeceğiz.  
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Sizin desteğinizle ve birlikte çalışarak Galatasaray’ımızı, çocuklarımıza, torunlarımıza, gurur 
duyduğumuz bir şekilde bırakacağımıza yürekten inanıyorum. 
Şimdi sırada kurucumuz Ali Sami Yen’in koyduğu hedef, yani Türk olmayan takımları yenmek 
var. Bugün burada bunu daha yüksek sesle tekrarlamaktan mutluluk duyuyorum. Yaşasın 
Galatasaray, hepinize sevgi ve saygılarımı sunuyorum, değerli Galatasaraylılar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Başkanımız, bizim hepimizin hislerine tercüman oldu. Şimdi Sayın Levent Yaz, muhasip 
üyemizi kürsüye davet ediyorum. 
 
Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi Levent Yaz 
Sayın Divan Başkanı ve heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, sevgili Galatasaraylılar, 
şampiyonluğu kutladığımız bu divanda, birkaç mali konuyu, kısa kısa sizlerle paylaşmak istedim. 
Geçen divanda biliyorsunuz, var olan raporlama takviminin bu geçiş sürecine tam cevap 
vermediğini, bu yüzden ekstra çalışmalar yaparak, sizleri bilgilendireceğimiz konusuna 
değinmiştim. Bu suretle, ilk 5 aylık, dernek bütçe gerçekleşen raporunu, bu divana ekstra efor 
sarf ederek hazır hale getirdik. Barkovizyon olmadığı için, sunumunu yapamıyorum. Fakat bilgi 
olarak vermem gerekirse, sizlere sunduğumuz ve onay aldığımız bütçenin içinde kaldığımızı 
söyleyebilirim. Bütçe gerçekleşen raporunu sizler için bastırdım. Basılı olarak almak isterseniz, 
sizlere iletebiliriz. 
İkinci konu, 31 Mayıs’ta biliyorsunuz borcumuzun 3 aylık faizi fikslenecekti, fikslendi. Şu an için 
3 ay boyunca %11,51 ödeyeceğiz. Banka borcumuz için. Florya arazisi için aldığımız kredi de 
fikslendi. Onun da faizi %15,41 olarak gerçekleşti. 
Üçüncü konu, mağazacılık şirketimiz, seneyi çok başarılı bir şekilde kapattı. Oradaki 
gerçekleşmeler şöyle. Geçen seneki ciro 208 milyon TL, bu sene ciro 555 milyon TL, geçen seneki 
Ebitda 38 milyon TL, bu sene Ebitda 155 milyon TL, Ebitda marjı, geçen sene %20, bu sene 
%27’ler seviyesine gelmiş durumda. Bu kısa bilgiler sonrası, şampiyonluğumuzu tekrar 
kutluyorum. Saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Levent Yaz’a derli, toplu ve olması gereken, her zaman olması gereken şekilde, kısa 
sunumu için, kısa ve özlü sunumu için teşekkürler. 
Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz vermeden önce, 
ben bir teşekkür de, Sayın Başkanımız ve Saygıdeğer Yönetim Kurulumuz da katılacaktır, bu son 
tüzük tadil genel kurulumuzun toplanmasında büyük katkısı olan, saygıdeğer haziruna, ki biraz 
o gün şampiyonlar ligi etkinlikleri dolayısıyla, çevrede de büyük ölçüde bazı yollar kapalıydı. Saat 
10’da değil ama makul bir sürede, saygıdeğer üyelerimiz salona ulaştılar ve çok verimli geçen, 
kısa süren genel kurulda tüzüğümüzün acil değişmesi gereken maddelerini değiştirdiler. Bu 
konuda da emeği geçen herkese ben Divan Başkanı ve Başkanlık heyeti olarak müteşekkiriz. Bir 
camiamızın önemli ayak bağı olan konularda da gerekli değişiklikleri, ilk planda yapabildik. 
Bundan sonrası geniş kapsamlı tüzük değişikliği için artık özellikle, divan üyelerimiz başta olmak 
üzere, bütün üyelerimize ve katkıda bulunacak herkese ihtiyacımız var.  
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Gerekli değişiklikleri yine bir sene zarfında muhtemelen yapacağız, bunun için de gerekli çalışma 
grubu ve alt çalışma grupları en kısa sürede oluşturulacak.  
Divan kombineleri geniş bir talep gördü. Yönetim Kurulumuzun %50 indirimli olarak tahsis ettiği 
bölgede, Doğu 114 tribününde, 400 kişilik bir yerimiz var. Şöyle ilerleyeceğiz. Şu anda talepleri 
topladık. Geçen seneden yeri olan hakkı olan 171 divan üyemizden başvuranlara öncelikle tahsis 
yapacağız. Sonra önce divan üyelerimize, sonra onların üye ve yakınlarına, oradan mümkün 
olduğunca yer tahsis edeceğiz. Olumlu bir gelişme oldu. Sezon başında ilk UEFA’nın takvimi belli 
edildiğinde, oluşturulduğunda, bizim ilk ön eleme, kalifikasyon birden itibaren, 3 kalifikasyon, 
bir de play off turu, 4 tur eleme oynayacaktık ama şampiyonlar ligi UEFA’da alınan sonuçlarla, 
ilk kalifikasyon turunu Türk takımları atladığı için, bizim ilk maçımız, 25-26 Temmuz tarihinde 
olacağı için, bir 15 gün ilave süre kazandık. Bu nedenle araya da bayram tatili girdiği için, 
Bayramdan sonra, Temmuzun ilk haftasında, bu kombine tanımlamalarını yapmış olacağız. 
Merak eden üyelerimiz var. Telefonlar kitleniyor. Yoğun mail trafiği var. Bu konuda endişeniz 
olmasın. Bu yerlerden hepiniz ve kulüp başta, divan üyelerimiz olmak üzere, üyelerimiz ve 
onların yakınları yararlanabilecekler. Ben bu konuyu açıklamış olayım.  
Şu anda da yoğun bir katılım gözlemliyoruz, bugüne. Şu anda 11.57 itibariyle, 162 divan üyemiz, 
41 kulüp üyemiz ve 22 misafirimiz, yine 11 değerli basın mensubumuz, bizleri salonda bizzat 
bulunarak takip ediyorlar. Ben şimdi 4’üncü madde, genel konularla ilgili, müzakereyi açıyorum. 
İlk konuşmasını yapmak üzere de Sayın Cengiz Akatlı’yı kürsüye davet ediyorum ama kendisi 
Divan Başkanlık kürsüsünde masamızda oturarak konuşmasını yapacak. Nilüfer Hanım yardımcı 
olalım. Buyurun Sayın Cengiz Akatlı. 
 
Cengiz Akatlı 
Teşekkür ederim Sayın Başkan, evvela hepinizden özür diliyorum. Şurada konuşmam lazım ama 
orada konuşacak gücüm yok. Onun için peşinen hepinizden özür diliyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Özür dilemenize gerek yok. Katılımınız bizim için çok önemli. 
 
Cengiz Akatlı 
Efendim evvela kendimi takdim edeyim. 4446 Cengiz Akatlı. Bir ilave bilgi. 1954 mektep 
mezunuyuz. Aynı dönemden sevgili kardeşlerim Erol Şahin ve Özer Dallı da burada, biz 54 
mezunuyuz. Allah sağlık verirse, gelecek sene, 24’te 70’inci mezuniyet yılını kutlayacağız.  
Çok şükür az kaldık ama bugünlere gelebildik. Ne mutlu bize. Sayın, konuşmamın başında 
teşekkür edecektim. Aykut Başkan onu yaptı ama teşekkürün fazlası olmaz. Müsaade ederseniz 
hem kendi adıma, hem de hepiniz adına, başta Dursun Başkan olmak üzere, Yönetim 
Kurulumuza, teknik heyetimize, sporcularımıza, emeği geçen bütün kardeşlerimize ve 
Başkanımın da söylediği gibi, sevgili taraftarlarımıza, sonsuz, candan teşekkürler ederiz.  
Efendim bir konu var benim için asıl konu. Asıl konuya girmeden evvel, küçük bir serzeniş 
diyeyim veyahut sitem diyeyim. Onu müsaadenizle anlatacağım. Efendim 2020 yılında, kulüp 
sicilinden bana telefon ettiler, dediler ki efendim, 50’nci yılınızı doldurdunuz. Filan gün, bir 
merasim yapılacak, bu merasimde size 50’nci yıl madalyaları takdim edilecek. Teşekkür ettim. 
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Sonra şey istediler. Bir özgeçmiş istediler. Özgeçmiş hazırladım, onu da gönderdim. Fakat 
arkasından biliyorsunuz, bir pandemi olayı çıktı. Bütün toplantılar durduruldu. Dolayısıyla bizim 
de yapacağımız tören durduruldu. Yani yapılmadı. Bir müddet geçti, bir müddet geçti. Bir gün 
eve posta ile bana madalyam geldi. Posta ile. Evvela şaşırdım. Arkadan da üzüldüm. Çok 
üzüldüm. Çok üzüldüm. Ben 50 yıl kulübümün bütün gereklerini yerine getirmişim. Yerine 
getirmişim. Aidatımı ödemişim, bütün toplantılara katılmışım, eğer Türkiye’deysem, hepsine 
katılmışım. Gerekli desteği vermişim ve arayan soran da olmadı yani size kusura bakmayın posta 
ile gönderiyoruz filan öyle bir şey de olmadı. Bana posta ile bir paket geldi. Bu paket 
kaybolabilirdi de postada. O da olabilir. Fevkalade üzüldüm. Hâlâ o üzüntüm de devam ediyor. 
Çünkü ben yalnız değildim, orada belki 10 kişi, 15 kişi bir topluluğa madalya verilecekti. O tören 
böyle bildirilmeden, şekilsiz şekilde, biçimsiz şekilde iptal edildi ve aradan zaman geçti, pandemi 
de bitti zaten. Biz iki tane genel kurul yaptık, mektepte, seçim kurulu yaptık, iki tane seçim kurulu 
yaptık. Demek ki biraz daha beklenseydi yapılabilirdi. Bunu ben bir hata olarak, bir şey olarak 
ifade ediyorum. Benimle beraber aynı hatayı yaşamış arkadaşlarımdan bir şekilde bunun tamir 
edilmesi lazım. Ama bilemiyorum nasıl olur, bilmiyorum. Benim mesela bir şeyim vardı. Hayalim 
vardı, törene çocuklarımla ve torunumla gidecektim, o madalyayı da torunuma takmak, beraber 
resim çektirmek, bir anım, bir hayalim vardı. Fakat bu hayalimi yıktılar, yıkıldı. Sebebini de 
bilmiyorum. Kimin yaptığını da onu da biraz kusura bakmayın ayıplıyorum ve bir açıklama dahi 
yapılmadı, herhangi bir telefon, efendim madalyanız geldi aldınız mı, şöyle, böyle. Öyle bir şey 
de yok. Yani madalyam kaybolsaydı, bilemiyorum. Neyse. Bunu bir sitem olarak, hatırlatmak 
istedim. 
Şimdi asıl konuya geliyorum. Efendim Cumhuriyetimizin 100’üncü yılı, inşallah hep birlikte 
kutlayacağız. Bu konuda bizim bir rakip takımımız var. Nedense Cumhuriyetin kurucusu Büyük 
Atatürk’e, sevgili Atatürk’ümüze sahip çıkmak ve milli mücadeleden yana en çok o kulübün öne 
çıkmış olduğunu, sözleriyle, şeyleriyle ifade etmeye çalışıyorlar. Benim tavsiyem, yönetime, 
özellikle, sakın böyle bu sözlere sözle karşılık vermeyelim. Çünkü bizim karşılık vereceğimiz, 
şimdi anlatacağım. Canlı örneklerle karşılık vereceğiz. Canlı örneklerle karşılık vereceğiz. Atatürk 
bizimdir. Cumhuriyet bizimdir. Biz Çanakkale’de ve milli mücadelede şehitler vermiş bir kulübüz. 
Şehitlerimizin fotoğrafları, mektebin girişinde, kapıda asılı duruyor. Gelenler orada görebilirler. 
Bizim aziz şehitlerimiz, aziz gazilerimiz var. Bunları ifade edebilecek şöyle bir şey düşündüm. 
Ankara’ya, 100’üncü yılımızda, onun için zaten teklifim şudur. Sayın Başkandan onu rica 
edeceğim. 5 kişilik veya 6 kişilik, kendileri bilirler, spor yazarlarından ve tarihçilerden oluşan bir 
komisyon kursunlar, bir kutlama komisyonu, bu komisyon bir program hazırlasın. Programın 
başında ben şöyle düşünüyorum. En önde, Atatürk’ün Galatasaray’a diye bayrağı var. Bugün 
asmamışlar buraya ama, genellikle asılır. Böyle bir bayrak, başka hiçbir kulüpte yok. Hiçbir 
kulüpte yok. Galatasaray’a diye, Atatürk en önde olacak, onun arkasında, Tevfik Fikret olacak. 
Efendim ne dedin?  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sevgili ağabeyim, Sayın Cengiz Akatlı. Bu arkamızda bulunan panoda, biraz tabii kırmızı üzerine 
siyah biraz, renkler boğulmuş olabilir ama 1930 tarihli, 14 Aralık 1930 tarihli, Galatasaray’a ve 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün, Ulu Önderin şeyi arkamızda bulunuyor. 
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Cengiz Akatlı 
Onu söylüyorum. Tamam. Şöyle hayal ediyorum Sayın Başkan. Kortejimizin en önünde, Atatürk 
yürüyecek. Atatürk yürüyecek. Onun arkasında, Tevfik Fikret yürüyecek. Tevfik Fikret’in altında, 
Fikri Hür, İrfanı Hür, Vicdanı Hür bir şairim diyen Tevfik Fikret’in o şiirinin o parçası yazılacak. 
Biraz son zamanlarda basında veya şeyde bu Tevfik Fikret’e ait bu kıymetli vecizenin Atatürk’e 
aitmiş gibi ifade edildiğini görüyorum. Atatürk’e şey yapılması, mal edilmesi, fena bir şey değil. 
Fena bir şey değil ama bunun sahibi, bu sözlerin sahibi Tevfik Fikret’tir. Bu şeylerle, ifadelerle 
kortejin ikinci bölümünde, birini bölümünde, Atatürk, Tevfik Fikret, sonra kurucularımız. Sonra 
sporcularımız ve futbolda Avrupa çapında, kupaya sahip tek kulübüz. Başka kulüp yok. UEFA 
kupası ve onu takip eden Süper Kupa. İkisini de Galatasaray kazanmıştır. Bu kupaların kendileri 
veya fotoğrafları kortejde bulunacak ve diğer spor branşlarında, özellikle uluslararası 
kazandığımız başarıların kupaları da bu kortejde yer alacak. Şimdi söylemeyi galiba unuttum. 
Kortejin başında o bizim Çanakkale’de ve milli mücadelede toprağa verdiğimiz aziz şehitlerimizin 
fotoğrafları ve gazilerimizin fotoğrafları, genç sporcular tarafından taşınacak. İnşallah 100’üncü 
yıla bir örnek, temiz giyinmiş bir örnek giyinmiş sporcularımızın eşliğinde güzel bir kortejde ve 
bütün Türkiye'ye ve bütün dünyaya damga vuracak bir katılımla bir gösterimle 100’üncü yılımızı 
kutlayacağız. Bunları ifade etmek için söz aldım. Dediğim gibi, hemen, hemen zaman 
kaybetmeden, çünkü zaman çok hızlı geçiyor. Şu anda Haziran’dayız, şurada Ekim’e 3, 4 ay kaldı. 
Hemen bir komisyon kurulup Sayın Başkanım, bu anlattığım şeyleri bütün şehitlerimizin, 
gazilerimizin tek ölçüde çerçevelenmiş fotoğrafları ile efendim tarihe geçmiş kupalarımızla, 
tarihe geçmiş sporcularımızla, orada güzel bir katılımla bir 100’üncü yılımızı en iyi şekilde 
kutlayalım ve böylece bütün Türkiye'ye de güzel mesajlar vermiş olalım. Teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Cengiz Akatlı’ya teşekkür ederiz. Yönetimimizin, herhalde bu 29 Ekimi de içeren, 
Cumhuriyetin 100’üncü yılı etkinlikleri için zaten bir komite var ve saygıdeğer Yönetim 
Kurulumuzun bu konularda çalışmalar yürüttüğünü biz divan heyeti olarak biliyoruz. Bu konuda 
da 29 Ekime yönelik bir dizi etkinlik planlanmıştı. Bilmiyorum şu safhada bir açıklama yapmak 
ister misiniz? Peyderpey şey olur. Evet. Siz müsterih olun, bu konularda gerekli çalışmalar 
yürütülüyor. Tabii ki. Dikkate alınacak tabii, hem biz, elbette. Şimdi sıradaki konuşmacımız Sayın 
Reşit Ömer Kükner. Ondan sonra Sayın Cihat Levent konuşacak. 
 
Reşit Ömer Kükner 
8859 Reşit Ömer Kükner. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. Galatasaray Divanında konuşmak 
mutluluk, şampiyon Galatasarayın Divanında konuşmak çok büyük mutluluk. Şampiyon 
Galatasarayın, Metin Oktay tesislerinde, Metin Oktay’ın adını taşıyan tesislerinde konuşmak 
tanımlanamaz bir mutluluk. Hepinize bir kere daha çok teşekkür ediyorum. 
Teşekkür edince, teşekkür etmek söz konusu olunca, oğullarım bana kızıyor, baba çok teşekkür 
ediyorsun, Divanda her zaman diyor ikisi de. Ben de onlara diyorum ki, marifet iltifata tabidir. 
Latife latif gerek. Onun için ben her zaman Galatasarayın hak ettiği başarıları elde edenlere 
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teşekkür etmeyi sürdüreceğim. Galatasaray başkan kulübüdür. Ben burada Dursun Özbek’e 
teşekkür ettiğim zaman, bütün kurullarına, bütün profesyonellerine, bütün sporcularına, 
teşekkür etmiş oluyorum. Ama bugün bir istisna yapacağım. İsmen teşekkür edeceğim. Dursun 
Özbek’e teşekkür edeceğim, Metin Öztürk’e teşekkür edeceğim, Erden Timur’a teşekkür 
edeceğim ve Okan Buruk’a teşekkür edeceğim. Gerçekten çok zor bir dönemde, çok büyük 
başarılar elde ettiler. Yalnızca sportif anlamda değil, mali anlamda, idari anlamda da çok önemli 
adımlar attılar. Gerçekten Galatasarayın önünü açtılar. 
Bir teşekkürüm de büyük Galatasaray taraftarına. Özellikle bu sene çok etkileri oldu. Başakşehir 
ve Sivas maçlarında, Galatasaray taraftarı, eski Ali Sami Yen’deki performansına ulaştı. Son maçı 
söylemiyorum. 3-0 biten maçı, çünkü o Galatasarayın gala gecesiydi, eğlenti gecesiydi, biz oraya 
eğlenmeye gittik ve çok da güzel eğlendik. Ufak tefek eleştiriler var ama ben çok beğendim 
töreni. Platformun biraz geç kurulması, ondan sonra sahanın üçte birini kapatan bir ses ve ışık 
düzeni, ben kaleleri göremedim, golleri hayalimde yaşadım, şeyinki hariç. Icardi’ninkini, onu 
aradan buldum. Bakarak, bir yer buldum. Ama onun dışında gerçekten çok önemliydi. 
Galatasaray iki direğin arasından bugüne benim görüşüme göre 5 dalga ile geldi. Birinci dalga 
Metin Oktay’dır. Metin Oktay buz kırandır. Galatasarayın iki direk arasından kurtulmasını 
sağlayan isimdir. Benim yaşımdakilerin büyük kısmı Metin Oktay sayesinde Galatasaraylı 
olmuştur. Ben de Metin Oktay sayesinde Galatasaraylı olmuştum. 
İkinci dalga, Brian Birch’ün 3 sene üst üste şampiyonluk dönemidir. Orada Galatasaray bir 
gelişim daha gösterdi. Bir kademe daha atladı. Üçüncüsü Jupp Derwall dönemidir. Jupp Derwall 
döneminde Galatasaray artık Avrupa kulüpleriyle rekabet edebilir bir konuma geldi, özellikle 
futbolda. Dördüncüyü hepimiz biliyoruz. Fatih Terim dönemi, 96-2000, ben oraya Hagi’yi çok 
sevdiğim için, küçük bir parantez açarak, Hagi’yi de koyuyorum. Fatih Terim-Hagi dönemi 
dördüncü dönemdir, dalgadır. Beşinci dalga da, tahmin ediyorum şu an içinde yaşadığımız dalga.  
Galatasaray artık rekabet var kabul ediyorum, herkesle rekabet ediyoruz. Her takımla rekabet 
ediyoruz, her kulüple rekabet ediyoruz ama galiba onu bitirmek üzereyiz. 5’inci dalganın adını 
henüz koymadım. Kendimce, ama aklımda bir iki düşünce var. Okan Buruk’u muhtemelen 5’inci 
dalgaya koyacağım.  
Son olarak Urfa’da biz her sene Galatasaray buluşması yapıyoruz. Bu sene 4’üncüsü Eylülde 
olacak. Sevgili Başkanımız Aykutalp Derkan gelmişti. İbrahim Hatipoğlu katılmıştı geçen 
toplantımıza, ayrıca çağrı yapmamıza gerek yok. Eylülde herkesi Urfa’da Tülmen köyüne 
bekliyorum. Bundan sonra yolumuz 24 yoludur. 24’üncü şampiyonluğu ondan sonra da 25’inci 
şampiyonluğu ve 5’inci yıldızı alacağız. Hepinize saygılar sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Reşit Öner Kükner’e çok teşekkürler. Gerçek 5’inci, 24 üncü şampiyonluk yolunu ve gerçek 
ve gerçek üstü, gerçek üstü gerçek, 5’inci yıldızı vurguladığı için.  
Bu arada kendisi çok iyi bir ev sahibi, Urfa’nın Tülmen köyünde, muhteşem, yani 200 kişilik bir 
Galatasaray topluluğu vardı. Muhteşem ağırlıyorlar, ben de orada bulunmaktan büyük şeref 
duydum. Hepinize tavsiye ederim. Şimdi Sayın Cihat Levent, sıradaki konuşmacımız. Cihat Bey 
herhalde, Cihat kardeşim, büyük bir sunumla gelmişti. Şampiyonluk kutlama gününü 
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hatırlatarak, kendisinden zamanı verimli kullanacağı konusunda bir telkinde bulunmak 
istiyorum. 
 
 
Cihat Levent 
Sayın Başkanlarım, değerli Divan Kurulu üyeleri, sevgili basın mensupları ve değerli 
Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Ben genelde çok az kürsüye çıkıyorum ama 
çıktığım zaman da basketboldan bahsediyorum. Bugün bir sürpriz basketbol değil, biraz voleybol 
konuşacağım. Öncelikle muhteşem şampiyonluğu ve futbol takımının başarısında emeği geçen 
herkese teşekkürlerimi sunuyorum. 
Voleybol şubemizde A takımlarımız, genç, yıldız, küçük ve midi takımlarımız olmak üzere, 9 tane 
takımımız var. Midilerde erkek branşımız yok. Bunlar 17-18, 15-16, 13-14 ve 11-12 yaş grubu. 
Şimdi bu takımlarımızın bu sene aldıkları derecelere bir göz atalım.  
Genç kız takımımız İstanbul'da gruplarda elendi. İlk 16’ya giremedi ve Türkiye Şampiyonasına 
gidemedi. Erkeklerde İstanbul dördüncüsü olduk. Türkiye şampiyonasında gruplardan 
çıkamadık. Dereceye giremedik. Yıldız kızlarda İstanbul 5’incisi olduk, Türkiye şampiyonasında 
grupta elendik. Erkeklerde İstanbul 5’incisi olduk, yine gruplarda elendik, dereceye giremedik. 
Küçük kızlarımız İstanbul 4’üncüsü oldu, 10 gün sonra Türkiye Şampiyonasını oynayacaklar. 
Küçük erkekler İstanbul 5’incisi oldu, Türkiye şampiyonasında dereceye giremedi. Midi kızlarımız 
ise, İstanbul şampiyonu ve Türkiye 3’üncüsü oldu. 
Şimdi sporda alt yapılarda, genel bir anlayış vardır. Maç kazanmak değil, sporcu yetiştirmek 
önemlidir. Yani A takımlarına oyuncu vermek önemlidir. Bu bence çok sıradan bir söylemdir. 
Çünkü maç kazanmayı öğretemediğimiz oyuncudan büyük sporcu da çıkartamayız. Diyelim ki bu 
söylem doğru. Alt yapılarımızda geçen sene milli takım kampına çağırılan tek bir sporcumuz 
vardı. Benim kızım Bade Levent, 16 yaşında 1,90 boyunda. Oyuncumuz vardı, diyorum. Çünkü 
bu sene Galatasaraydan kızım ayrılmak zorunda kaldı. Sayın Cibara’nın Galatasaray 
televizyonunda bundan yaklaşık bir 20 gün önce, verdiği bir demeç var, televizyonumuzun 
programında, burada Sayın Cibara diyor ki, biz Taç spor misafirhanemizde kalan, Muğlalı bir 
kızımızla, İzmirli bir kızımızı, önümüzdeki yıl A takımda antremanlara almaya başlayacağız. Şimdi 
esasında bu açıklamanın içerisinde, çok önemli bir itiraf var. Çünkü bu çocukları biz 
yetiştirmiyoruz. Kendi takımlarında başarılı olan çocukları, transfer edip, kendi alt yapımıza, 
orada birkaç sene antrene ettikten sonra A takım kadrosuna çıkartıyoruz. Yani 20 milyonluk 
İstanbul'dan biz maalesef voleybol sporcusu yetiştiremiyoruz. Şimdi bunun sebepleri var tabii. 
Bir kere yeteri sayıda antrenörümüz yok. Yeteri sayıda antrenörümüz olsa bile, yeteri sayıda 
kalifiye antrenörümüz yok. 9 takıma 2 salon, ki bu salonlardan bir tanesinde, sağlıklı antrenman 
yapmak mümkün değil. 1,5 salon diyelim. 9 takıma 1,5 salon var. Yani yeteri kadar antrenman 
yapacak saatimiz yok. Yönetimsel eksikliklerimiz var. Şöyle ki, bizim şubemizin voleybol şubesi 
alt yapısının, en deneyimli teknik adamı, Reşat Arığ. Reşat Arığ ile konuştuğumuz zaman, neden 
sen takımlara antrenman yaptırmıyorsun dediğimiz zaman, ben kağıt işi yapmaktan, bilgisayara 
evrak girmekten zaman bulamıyorum diyor. Yani bu bilgisayar işi esasında bir sekreter işi. Doğru 
kullanamıyoruz elimizdekileri. Spor teknolojilerinden çok uzağız. Spor teknolojileri derken, 
hazırladığım sunumun içinde spor teknolojisinin ne demek olduğuna dair çok güzel slaytlar 
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vardı. Bunu inşallah bir dahaki Divan Kurulu toplantımızda göstereceğim. Esasında çok basit bir 
şey, kendimden bir örnek vereyim. Şuradaki bayraklardan birisinde benim de adım var. 85 
senesinde, 86 senesinde kazandığımız şampiyonluktan önce, Yalçın Granit ağabeyim rahmetli, 
geldi bana dedi ki, senin ayağın sakat dedi. Canavar gibi oynuyorum. Hiçbir sorunum yok. Abi 
dedim eğer beni oynatmamak için bahane üretiyorsan, bahaneye gerek yok. Sen oynatmazsan 
oynamam. Hayır oğlum dedi, senin ayağın sakat. Ne demek istediğini anlayamadım. Ayak 
burnum, bu kadar yukarı kalkıyor, ayağım daha fazla yukarıya gelmiyor. Dolayısıyla depar 
çıkışlarımda topuğum yerden kalktığı için, sadece ayak pençemle yere güç veriyorum ve depar 
çıkışlarım çok kötü, dolayısıyla adam eksiltemiyorum sahada. Yalçın abi beni bir ortopediste 
götürdü. Bunun ameliyatının mümkün olmadığını söylediler o zamanki teknolojiyle ve Yalçın abi 
bana, topuğu 2 santim yüksekliğinde olan bir tabanlık yaptırdı. Ayakkabının içine o tabanlığı 
koyduğum zaman, ister istemez öne doğru akselerasyon kazanmaya başladım ve hayatımda ilk 
defa, 1986 Efes Pilsen finalinde adam eksiltmeyi başardım ve oyun burada çözüldü. Yani spor 
teknolojisi, sadece bilgisayarla değil, teknik adamın gözüyle de görebileceği bir şeydir. 
Galatasaray ruhundan çok uzaklaştık, alt yapılarda Galatasaray ruhunu aşılayamıyoruz. 
Galatasaray ruhu derken, etik değerler, terbiye vesaire, onların dışında sporcunun psikolojisini 
de doğru yöneltemiyoruz. Yine kendimden bir örnek vereceğim. Benim oynadığım o takımda 3 
tane yabancı oyuncu vardı. Basketbol 5 kişi ile oynanıyordu. Hatta o sene federasyon 2 yabancı 
oyuncuya izin veriyordu. Biz 3’üncüsünü Türk yapmıştık Nihat İziç’i, 3 yabancı oyuncu ile sahaya 
çıkıyorduk ve büyük bir infial vardı basketbol ailesinde, bir gün bir gazeteci bana bir soru 
yöneltti. Dedi ki, bu takımda 3 yabancı var. Sen milli takımda oynuyorsun. Sadece iki kişilik yer 
var takımda, bu konu hakkında ne düşünüyorsun? Ben de dedim ki, yabancı oyuncular da etten 
kemikten, isterse 6 tane yabancı olsun, ben yine onlardan daha iyi oynayıp, bu takımda 
oynayabilirim dedim. Bu benim iyi oyuncu olmamla ilgili değil, bana Galatasaraylı ağabeylerimin 
öğrettiği, Galatasaray ruhuyla ilgili bir cevaptı.  
Slaytımda bir antrenman programı vardı. Yetersiz antrenman yaptığımızı sizlere söyleyebilmek 
için, bütün yıldız ve genç takımlar birlikte antrenman yapıyor. Salonumuz, antrenörümüz 
olmadığı için, yıldız ve genç takımlarımız, 20 kişinin üzerinde bir voleybol antrenmanı yapılıyor. 
Bir oyuncuya kaç defa top geliyor? Siz artık onu düşünün. Şimdi tabii bunlar eleştirilerdi ama 
eleştirilere çözüm de getirmek zorundayız. Bunu çok basit bir iki hamle ile çözebiliriz. Birincisi, 
Taç spor kulübünde, 3 tane devasa kapalı tenis kortu var. Bu tenis kortlarından kaç tane çocuk 
faydalanıyor? Bizim kulübümüz tenis branşına ne kadar meyillidir. Bunu çok iyi düşünmek lazım. 
Biz bu kortlardan bir veya iki tanesini basketbol veya voleybol sahasına, sadece zemine bir şey 
sererek, çok basit bir operasyonla, anında dönüştürebiliriz. İlk başkanlığınız döneminde Sayın 
Başkanım, ben size bunun prezantasyonunu yapmıştım Point otelde, belki hatırlarsınız, aradan 
çok uzun yıllar geçti ama hâlâ hiçbir hamle yapılmadı buna dair. 
Şimdi bunu söylediğim zaman, değerli yöneticiler diyorlar ki, biz Taç sporda o tesisleri kiraya 
vererek, ciddi gelir elde ediyoruz. Elde ettiğimiz gelir yanılmıyorsam 400 bin dolar civarı. Ben 
2000’li yıllarda, Galatasaray basketbol şubesinde genel menajerlik yaparken, bizim Florya’daki 
basketbol okulumuzdan ve İstanbul'daki birkaç tane daha şubemizden, basketbol şubesine 
aktardığımız para, o sene basketbol takımımızın 3’üncü olmasını sağlamıştı. Bütçemiz 800 bin 
liraydı. Bunun 156 bin dolarını, basketbol okulları vermişti. Yani Taç sporda biz o kortları, 
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basketbol veya voleybol sahasına çevirir, kendi spor okullarımızı açarsak, o işletmecinin bize 
verdiğinden çok daha fazla para kazanmamız mümkün. 
Şimdi yıldız kızlar Türkiye şampiyonasını seyrettim. O şampiyonadan size bahsedeceğim. 
Şampiyonanın ilk günü, yine slaytımda vardı ama Beta spor okulları diye bir takıma yenildik. 
İnternet sitelerine giriyorsunuz, İzmir’de Beta spor okulları diye 2009 yılında kurulmuş, bir spor 
okulu zinciri var. İlk gün biz bu maçı kaybettik. İlk gün maçı kaybedince, Türkiye Şampiyonasında 
dereceye giremeyeceğimiz belli oldu. O kadar kötü çalışıyoruz ki, bu sene İstanbul şampiyonu 
olan ve Türkiye 3’üncüsü olan midi takımımız da zaman içerisinde, yaşları ilerledikçe 
derecelerinin düştüğünü göreceksiniz. Şimdi biz burada bir ilk gün kazası yaşadık. Bu ilk gün 
kazasından önce, Sayın Cibara’nın televizyonda yaptığı açıklamada, bu şampiyonadan önce 
yapılan bir açıklamaydı bu. İki oyuncumuz A takıma çıktıklarını öğrendi. Bunlar zafer 
sarhoşluğuna kapıldı. Diğer 12 oyuncu da A takıma çıkamayacaklarını öğrendikleri için, 
ağlamaktan maç oynayamadılar. Çünkü o çocukların bütün hayali, Galatasaray A takımında 
oynamak. Yani bu açıklamaların, sezon sonunda yapılması gerekir, sezonun ortasında değil. 
Biz şampiyonadan elenince, bütün teknik heyetimiz, antrenörler de İzmir’i 3 gün önce terk 
ettiler. Yani şampiyonanın gerisinde ne oluyor, hangi takımlarda iyi oyuncular var? Kimler ne 
oynuyor? Bunları hiç takip etmedik. Bir an önce eve döndük. Şampiyonaya girerken, iki tane 
smaçörümüz var. Takımda oynayan. İki smaçörün de sağ omuzu sakattı. Spor teknolojilerinde 
darbe olmaksızın sakatlanmak diye bir şey yoktur. Yani koşarken benim lifim attı veya servis 
atarken omuzum çıktı. Böyle bir şey yok. Doğru antrene edilen sporcu, darbe olmadan 
sakatlanmaz. Bununla ilgili spor teknolojileri dahil, bütün dokümanlarda benim bilgisayarımda 
mevcut. Bu çocukların sakatlanma sebebi, doğru antrene edilememeleriydi. Şimdi bu çocukların 
mekanik hataları var. İşte biz basketbolda şutu atarken, top çember gör, kolunun kemiği düz 
olsun deriz mesela, voleybolda da buna benzer şeyler var. Hiçbir antrenmanda ben bir 
antrenörümüzün çocuğa, omuzunu geri çek, ayağını şuraya bas dediğini görmedim. Atlasana, 
zıplasana, çünkü o teknik bilgi bizde yok, maalesef. Bunların hepsinin düzeltilmesi lazım. Şimdi 
bütün bu olanlardan sonra, ben Sayın Cibara, Ergani ve Reşat Arığ ile bir toplantı yaptım. Bakın 
alt yapımızda, bir önceki yönetimde orada spor yapan bütün çocuklar, Taç spor tesislerinde 
yemek yiyebiliyorlardı. Şu anda lojmanda kalanlar haricinde, sporcuların yemek yemesi, Taç 
sporda yasak. Yemek. Yani çocuk, saat 2’de, 3’te okuldan çıkıyor, 6’da antrenmanı var. Arada 
cebinde parası varsa, orada yemek yiyecek. Bizim kulübümüz bu çocuklara bir yemek 
yedirmiyor. Şimdi değerli yöneticilerimle yaptığım toplantıda, bahsettim. Bizim yıldız takımın 
başında iki tane koçumuz var. Birisi Milli takım tecrübesi olan 50’li yaşlarında bir antrenör, birisi 
de hiçbir tecrübesi olmayan 30’lu yaşların başında bir antrenör. Genç olan baş antrenör, 
deneyimli olan onun yardımcısı ve maçın ikinci setinde, maç gidiyor. Kenarda mola alalım mı 
diye tartışmaya başladılar. Bu çok önemli bir şey değil esasında. Ama onların başında, eğer alt 
yapı koordinatörleri orada olsaydı, biz o gün o maçı kazanabilirdik. Ben ikinci sette, Reşat Arığ’a 
telefon ettim. Dedim ki, baba neredesin, maç gidiyor. Ya dedi, benim dayım vefat etti. Cenazeye 
gittim. Söz yarın geleceğim dedi. Ben de dedim ki, hiç rahatsız olma, şampiyona bugün bitiyor, 
yarın gelmene gerek yok dedim. Bana çok kızmış. Ertesi gün, takımı toplayıp, 16 yaşında kız 
çocuklarıyla bir toplantı yapmış, demiş ki, velileriniz beni arıyor, hesap soruyor neredeyim diye, 
ben hiç kimseye hesap vermem. Bunu böyle bilsinler. Arkasından da 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Cihat Levent, çok teknik, çok teknik ve kişisel bir boyuta sürüklenmemesine lütfen dikkat 
edelim. 
 
Cihat Levent 
Bu kişisel bir boyut değil. Benim kızım Galatasaraydan ayrıldı. Orada 10’larca kız çocuğu var ve 
onların manevi babası, Sayın Başkanımız Dursun Özbek’tir. O yüzden bunları buradan dinlemesi 
gerekiyor. Evet. Bu olaydan sonra, ben bu konuşmayı kendi kızım için yapmıyorum. Benim kızım 
gitti, Karşıyaka’ya transfer oldu, bitti. Konu kapandı. Bu geride kalan çocuklar ne olacak? Ben 
Galatasaraylıyım. Bu lütfen, elma ile armutu karıştırmayalım. Burada diğer kızların babaları da 
oturuyor aramızda. Onlarla da görüşebilirsiniz. Şimdi bu olaydan sonra bir şekilde dolaylı yoldan, 
benim kızımın A takım kadrosuna alınmayacağı, benim kızıma dolaylı yoldan Reşat Arığ 
tarafından iletildi. Bakın Başkanım, bunlar 16 yaşındaki çocuğa uygulanacak mobing, 
Galatasaray Kulübüne yakışmıyor. Nedim Özbey erkek takım antrenörümüz, annesinin öldüğü 
gün, formasını giyip maça çıkmıştı. Oyuncuydu. Ben basketbol şubesi menajeriyken Hayri Kozak 
ağabeyim her hafta gelir, teker teker didik didik hesapları incelerdi. Kulüpte hiçbir görevi yoktu, 
biz saygı ile bütün hesabı ona verirdik. Çünkü Galatasaray hepimizin. Sayın Cibara aynı 
toplantıda bana tepki gösterdi, dedi ki, ya ilk gün maç kaybedilince, şampiyona biter mi? 
Buradan şunu anlıyoruz, Sayın Cibara Türkiye şampiyonası statüsünü bilmiyor. İlk gün 
kaybedince, şampiyona bitiyor. Evet. Geçen gün yapılan konuşmalarda da, Reşat Arığ çocuklara, 
18 yaşına kadar kulüpte kalacaklarına dair bir sözleşme imzalamaları gerektiğini, aksi takdirde 
Galatasaray Kulübünde oynayamayacaklarını söylemiş. Yani şimdi şöyle bir felsefe var. Bir 
sporcuyu yetiştiriyoruz, çalıştırıyoruz, sonra o başka bir yere gidiyor. Zaten bu çocuklar 22 yaşına 
kadar lisansları bizde, hiçbir yere gidemezler. Ha Amerika’ya gidebilirler. Okumak için, burslu 
olarak gidebilirler. Ancak bu çocuklar eğer A takımda oynayabilir hale getirilirlerse, hiçbir yere 
gitmeler. Yani bu yine bize bağlı. Biz bu çocukları Sultanlar liginde oynayabilir hale getirirsek, bu 
çocukların hiçbir yere gitmeye niyeti yok. Eğer başaramazsak, tabii giderler.  
Amacımız ayrıca, sadece sporcu yetiştirmek mi? Biz Galatasaray Kulübüne, Türk sporuna, spor 
adamları, doğru çocuklar yetiştirmeyecek miyiz? Bu biraz köle ticaretine benzedi. Başkanım 
daha fazla uzatmayacağım. Lütfen en azından bu kız çocuklarını toplayın, bir gün bir konuşun, 
bakın neler hissediyorlar orada, nasıl yapıyorlar bu işleri? Çünkü bu alt yapının başında, Reşat 
Arığ olduğu sürece bu işler düzelmeyecek. Reşat Arığ da bizim Galatasaray Kulübü üyemiz. Fakat 
konudan tamamen kopmuş, hani birazcık bu konuşmadan sonra, gururu varsa, bence istifa eder. 
Lütfen bu konunun takipçisi olun, teşekkür ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Cihat Levent, saygıdeğer hazirun, burada bulunmayan kişiler hakkında, eleştiriye açığız, 
saygıdeğer yönetimimiz de açık. Yalnız burada özellikle burada kendini ifade etmek imkânı 
olmayan kulüp profesyonelleri, üye olup olmaması ayrı bir problem. Divan platformu, haklı ama 
yeri olmayan, çünkü bir konuşmanın haklı olması, yeri ve zamanlaması uygun değilse, etkisini 
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de yitirir. Ben bu konuyu özellikle bütün haziruna hatırlatmak istiyorum. Bu konuda şimdi bir 
söz hakkı doğmuştur. Sayın Yönetim Kurulu üyemiz Mehmet Cibara’ya söz vermek istiyorum. 
Eğer konuşma talebi varsa. 
 
 
Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet Cibara 
Sayın Başkan, saygıdeğer divan üyeleri, bu güzel günde, bu konuların açılmasından dolayı biraz 
üzgünüm. Olayların kişiselleştirilmesinden dolayı da üzgünüm. Ben burada gayet iyi niyetle 
görüşmeleri yapması için, Taç spor tesislerine davet ettim, kendisini. Geldi fakat 10 dakika sonra 
çok sinirli bir şekilde, çatımız altında yapılmaması gereken bir hareketle kendisi gitti. Şimdi cevap 
vermek istiyorum ama maalesef kendisi yine aynı şekilde, bizi dinleme nezaketini dahi 
göstermedi. Şundan müsterih olabilirsiniz. Tesislerimiz, alt yapılarımız, Türkiye'deki en iyi 
tesislerden biri. Devamlı Oral ağabeyden, diğer eski voleybol oynayanlara kadar, 
yöneticilerimize kadar herkes geliyor, görüyor, çalışmaları görüyor, takdir ediyor. O yarım dediği 
salonda da Ankara’da AGS, başkan Faruk Bey’in de destekleriyle, çok güzel Türkiye'deki belki ilk 
alt yapıdaki terafleks salonlarından bir tanesine kavuştuk. Yepyeni soyunma odaları yapıldı. 
Oralarda tuvalet bile yoktu. Kızlar, erkekler için ayrı ayrı bölümler yaptık. Velilerin beklemesi için 
de ve velilerle de mümkün olduğu kadar antrenörlerin arasındaki ilişkiyi kesmek istiyoruz. Onun 
için kafeden veya restorandan veya bekleme salonlarında televizyondan çocuklarını izlemesini 
istiyoruz. Yoksa bu tip olaylarla karşılaşıyoruz. Bir kere daha söylüyorum. Alt yapımızda da yeterli 
antrenörümüz ve imkânlarımız var. Yemekte de yemek faturaları, yemek verilmiyor, o da doğru 
değil. En son faturalarda da göreceksiniz. Muhasip üyemiz de burada. 92 tane oyuncumuza da, 
yukarıda kalsın, kalmasın, hepsine günde 3 öğün yemek veriliyor. Dolayısıyla tekrar müsterih 
olmanızı rica ederim. Saygılar sunarım.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Mehmet Cibara’ya, Yönetim Kurulu üyemiz, teşekkür ederiz. Sıradaki konuşmacımız Sayın 
Murat Kaçar. Ondan sonra Sayın Turcan Bolayır söz alacak. 
 
Murat Kaçar 
Sayın Divan Başkanı, Sayın Kulübümün Başkanı, Sayın Yönetim Kurulu üyeleri, bu önemli divan 
toplantısında, bizlere Cumhuriyetimizin 50’nci, 75’inci ve 100’üncü yıllarında şampiyonluk zevki 
ve onurunu yaşatan, o dönemlerin Yönetim Kurulu ve Başkanlarına ve şu anda hazirunda 
bulunan Yönetim Kurulu ve Sevgili Başkana, şükranlarımı ve minnetlerimi sunuyorum. 
Bu büyük bir olaydır. Devamını da ifade ettiler zaten arkadaşlarım, inşallah 5’inci yıldızı da 
taktığımızı görelim, onunla da onur duyalım. Ben çocuk hastalıkları uzmanı, doktorum, 
Galatasaray atletizm takımının sporcusuyum, 12 defa Türkiye birinciliğim ve de 14 defa İstanbul 
birinciliği kazanan, ikinci altın dönemimizin, yani 1964 ile 76, 86 yıllarına kadar devam eden bir 
başarının içinde bulunmaktan onur duyduğumu, huzurunuzda ifade etmek istiyorum ve 76 
yılında sevgili rahmetli Türker Arslan’ın, idareci olarak birlikte koştuk kendisi ile, ama daha 
sonra, ben hâlâ atletizme devam ediyordum o idareci olarak, Konya’da yapılan Türkiye 
şampiyonasında atletizm hayatıma son verdim. Daha sonra 1986 yılından itibaren, veteranlar 
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kategorisinde yine koşmaya devam ettim. 110 engelcisiydim, Milli takımın ve Galatasarayın ve 
de 33 defa milli oldum, elit sporcu döneminde. Daha sonra da 86 yılından sonra da veteranlar 
kategorisinde yaş gruplarında, Dünya ve Avrupa şampiyonalarında ve Balkan oyunlarında 
yarışmaya devam ettim. Son olarak da geçen sene Portekiz Braga’daki Avrupa şampiyonasında, 
60 metre engelde Avrupa ikincisi, Tampere Finlandiya’da dünya ikincisi, 80 metre engelde, 
Novimesta’da yapılan Balkan oyunlarında Balkan rekoru ve Türkiye rekorunu 14 yıllık kırarak, 60 
metrede hem Balkan şampiyonu, hem Türkiye rekortmeni ve de bu sene de yine yapılan Dünya 
şampiyonası Torun Polonya’da 60 metre engelde dünya ikincisi oldum. Şimdi Galatasaray 
Kulübü, sadece bir futbol kulübü değildir. Bir spor kulübüdür. Üzülerek söylüyorum ki, bu 
yaşanmış olan güzel olaylardan sonra, geldiğimiz noktada, atletizm şubesi, maalesef bu başarıyı 
devam ettiremedi ve belli bir durgunluk dönemi yaşadığımız bugüne kadar gelen devreye girdik. 
Ve bu devrede en iyi derecemiz, Türkiye birinciliklerinde ve süper liglerde, 4’üncülük oluyor, 
Enka’yla, Fenerbahçe’yi tribünden izliyoruz. Aynı şeyi, basketbol için de söyleyeceğim. Yine 
amatör branşlardan, basketbolda de bu sene playoff’a ancak kıl payı ile kaldık, playoff’ta da 1-8 
eşleşmesi nedeni ile Türk Telekom’a yenilip, turdan elendik gittik. Orası da çok zengin bir amatör 
şubemizdi. Ama geldiği nokta şu anda biraz sıkıntılı. Voleybol uzun uzun anlatıldı. Bununla ilgili 
orada bulunduğumuz yerde de en son 1989’da bir şampiyonluk yaşadık, büyüklerde. Süper 
ligde. Efeler liginde. Ondan sonra bir daha şampiyonluk yaşamadık. Önerim. Bu branşların da 
kulübümüze yakışır bir şekilde, futbolla birlikte, başımızı dik tutacak şekilde, ele alınması ve de 
daha ciddi yatırımlar yapılarak, bu yarışta, ön planda adımızı duyurmamızı sağlamanızı istirham 
ediyorum. 
Yine konu ile ilgili olarak, atletizmde bir akil adamlar, aramızda şu anda divan kurulunda 
arkadaşlarımız var. Divan kurulu üyesi olarak, eski atletlerden. Onlarla birlikte, sayın 
yönetimimizde atletizmle ilgili olan, yönetici olan arkadaşımız ve de halen mevcut olan 
idarecilerimiz ve de sporcularımızdan, kendi aralarından seçecekleri, iki bayan, iki erkek sporcu 
ile birlikte, bir toplantı yapılarak atletizmi de bundan sonra, o eski bir ve ikinci altın 
devirlerimizde yaşadığımız seviyelere çıkarılmasını istirham ediyorum. Bu konuyu görüşlerinize 
arz ediyorum ve bir kere daha yaşasın Cumhuriyet, yaşasın Atatürk, yaşasın Kulübümüz 
diyorum. Teşekkür ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Murat Kaçar’a teşekkür ederiz. Turcan hocam buyurun. Ondan sonraki konuşmacımız 
Sayın Fırat Develioğlu, konuşma sırası yazdıran son konuşmacımız da Sayın Aykut Uzunoğlu. 
 
Turcan Bolayır 
5385 Turcan Bolayır. Sayın Divan Başkanım, Sayın Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulu, hepinizi en 
içten duygularla selamlıyorum. Ben fazla başınızı ağrıtmayacağım. Biraz futbol takımına 
eğiliyorum ben konuşmalarımda ekseriyetle. Önümüzde bir şampiyonlar ligi var. Biz şampiyon 
olduk bu sene, hakkımızla. Alnımızın teriyle, söke söke şampiyon olduk. Şampiyon olduk ama 
takımı tutabilecek miyiz? İçeride 4 tane, 5 tane kiralık oyuncu var. Bu kiralık oyuncular şimdi 
bunların menajerleri Arabistan’la, Arap takımlarıyla filan zaten, bizim burası ben bir 
konuşmamda da söylemiştim, leyleklerin göç yolu gibidir. Futbolcu gelir. Daha gelmeden evvel, 
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basamak yapar Türkiye'de, Al Hilal takımı, bilmem ne takımı, bunlara böyle hemen bakar. 
Bunların yerleri hazırdır çünkü, menajerler tutturamazsa,  

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sevgili hocam. Mikrofona çok yaklaştığınız için aşırı yankı yapıyor. 

Turcan Bolayır 
Özür dilerim. Özür dilerim. Benim sesim biraz da gür, ondan da oluyor galiba Sayın Başkanım. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Mikrofona ihtiyacınız yok aslında. 

Turcan Bolayır 
Biraz çünkü, yani öğretmenlikten kalmış bir ses var. Onu frenleyemiyorum kusura bakmayın. 
Şimdi efendim 4 tane, 5 tane futbolcumuz var. Bunlar takımda nasıl tutulacak? Sayın Başkanımız, 
Yönetim Kurulu, çalışıyor. Bunların içinde tutulması, en fazla tutulması lazım gelen, hak eden, 
bence Kerem. Artık o. Icardi güzel iyi bir futbolcu, filanca iyi ama rahmetli İsfendiyar ağabey, 
eskiler hatırlar. Rahmetli, Metin Oktay’ın kafasına nişanlardı. Köşe gönlerine gelir, ortalardı, 
Metin de atardı. Ama öyle futbolcu değildi yani kendi de atardı, uzaktan şut atardı. Şimdi bazı 
şeyleri göklere çıkarıyoruz. Bunların yerlerine plase edeceğimiz futbolcular hazır mı acaba? 
Çünkü Arap takımları şimdiden başladı. Icardi’ye 100 milyon vermeye hazırlarmış filan. Büyük 
paralar dönüyor. Nasıl çıkacak bu paralar? Şimdi bunların yerlerine alacağımız futbolcular 
karakterli mi acaba? Bunların karakterlerini nasıl ölçeceğiz? Bunların karakterleri, menajerleriyle 
doğru orantılıdır. Size bir hadise anlatayım müsaadenizle. Bir televizyon programında, ismini 
vermeyeceğim. İdareciler, yöneticiler ve transfer edilecek futbolcu hazır, eline kalem verilmiş, 
menajeri de sağ tarafta duruyor. Futbolcu imzayı atmadan evvel menajerine baktı. Menajerde 
bir dakika dedi, öyle hissediyorum. Hollanda’daki banka ile konuşmuş, futbolcuya verilen 
meblağ, milyon dolarlar veya Eurolar, Hollanda bankasındaki hesabına, ibanına yatmış mı? 
Ondan sonra, attı. Karakter bu mu? Böyle karakterler de var. Baştan çıkar, antrenörün oyundan 
aldığı, futbolcu. Yere formasını atarsa, bu karakter değil, bence karaktersiz. Sen ekmek yediğin, 
bunlar bizim aynı zamanda işçilerimizdir. Futbol takımında, futbol oynayan adam, kulübün 
adamıdır. Karakteri düzgün olmaya mecburdur zaten. Bunu da geçtim. Gelelim Muslera’ya, 
Muslera iyi futbolcuydu, iyi kaleciydi ama aynı evsafta bir kalecinin mutlaka alınması lazım. 
Kerem’in mutlaka takımda tutulması lazım. Diğerleri için bir şey söylemiyorum. Fazla konuşmak 
da istemiyorum. Bunlar yönetim kurulunca zaten bilinir ama karakter mevhumu dediğimiz şey, 
Fransızların dediği gibi, inno de naissance, yani doğuştan bir ıtri kabiliyet, varlıktır. Hepinizi, 
saygılar, hürmetlerle, eğilerek selamlıyorum. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Turcan Bolayır’a teşekkür ederiz. Şimdi Sayın Fırat Develioğlu. En son da Sayın Aykut 
Uzunoğlu konuşacak.  
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Fırat Develioğlu 
Sayın Divan Kurulu, Sayın Yönetim Kurulu, Başkanım, ilk önce tebrik ediyorum. Gerçekten bu bir 
deyim,  per aspera ad astra, yani çukurdan yıldızlara götürdünüz, gerçekten tebrik ediyorum. 
Çok büyük başarıydı. Şimdi bir konuşma yapacağım. Biraz da şöyle yazıdan okuyacağım. Çünkü 
bazen kırıp dökebiliyoruz. Yazıdan okuyunca, dozunu ayarlamış oluyoruz. O yüzden normalde 
yazıdan okumayı da çok da sevmem de, neyse. Şöyle, şimdi bu süreçte bir süreç yaşadık 
biliyorsunuz hep birlikte. Şampiyonluğun doğru ve realiteden kopmadan, analiz yapmamızı 
engellememesi, bu bir şart. Şimdi bir realiteden kopmayalım. Bunun için, tekrar hatırlatmakta 
fayda var. Kişisel, ama Galatasarayın ortak aklı olarak yapmış olduğum girişimle, teknik olarak 
yeterli olmayan başkan adaylarının yerine, Dursun Özbek’in gelmesi sağlandı. Evet bunu ben 
yaptım ama bu bir yani, bir vicdan gibi bir şeydi, neticede herkes görüyordu bunu. İbra denilen 
mekanizmanın da kulübümüzün önünde nasıl bir bariyer olduğu görüldü. Yönetim artık bu 
mekanizmaya takılmayacağını bilerek, bu rahatlıkla kararlar aldı.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Salondan, kürsüden de yönetim masasından konuşma anlaşılamıyor. Bir eko yapıyor.  
 
Fırat Develioğlu 
Uzak mı yapalım. Böyle olursa belki. Anlaşıldı. Neyse, yönetim de bu ibra konusunun, üstünde 
bir artık, Demokles’in kılıcı gibi sallanacağından bunun olmayacağını görüp, bir rahatlıkla 
kararlar aldı ve kulübün önü açılmış oldu, bir ölçüde. Hatırlarsanız bu kupada, Başakşehir 
karşısında saf dışı bırakıldığımız bir maç var. Bu maç, bardağı taşıran son damla oldu. 
Biliyorsunuz. Merkez Hakem Kurulu bizi doğramaya başlayınca, Kulübümüzden bunları 
durdurucu nitelikle açıklama ve eylemler bekledik. Gelmedi, gelemedi. Biz de vatandaş olarak, 
Galatasaray üyesi olarak, Galatasaray taraftarı olarak, inisiyatif alarak, müspet delillerle, Merkez 
Hakem Kurulu Başkanı hakkında suç duyurusunda bulunduk. Yanlış anlamayın, Futbol 
Federasyonuna bir kağıt filan vermedik. Normal örgütlü suçlar savcılığına suç duyurusunda 
bulunduk. Bu girişimden sonra, takımımızın yanlış hakem kararlarıyla doğranma konusu 
kapandı. Yapılan hatalar, insani hata boyutuna düştü. Yani şimdi hepiniz hatırlıyorsunuz, ligin ilk 
10 haftasında, bir tane penaltı verildi mi bize? Verilmedi. Çatır çatır doğranmaya başladık. 
Nereye gideceği belliydi. Ondan sonra. Ligin ve hakkımız olan konular vardı. İşte Dubois’nın 
ayağına basılması filan, birçok konular, facialar vardı. Sonra Erden Bey sağ olsun, işte bu konuda 
bir girişimde bulundu. Ama ondan sonraki 16 maç boyunca da bununla ilgili bir sakinlik 
oluşmadı. Ta ki ne zaman? Gittim, kadını işte şeye verdim. Suç duyurusunda bulunduk. Tabii 
bunun içinde, telefon dinlemeleri, HTS kayıtları, şehir içi kamera hareketleri, banka hareketleri, 
akrabaların bankaların hareketleriyle ilgili taleplerimiz oldu. Bu tabii ki bir insanı gerçekten 
acaba bundan sonrası için bu tavrıma devam etmemem mi lazım veya işte suç işliyorsam, delil 
bırakmamam mı lazım, gibi ruh haline sevk edebilen bir girişim. Biliyorsunuz. Yani şimdi ligin ilk 
10 haftasında, lehimize tek penaltı verilmedi. Bu girişimi yaptıktan sonra, 10 hafta, 7 penaltı, 
hakkımız olan 7 penaltıyı aldık biz. İlk 10 hafta sıfırız. Son 10 hafta, 7 penaltı aldık. Son 10 hafta, 
7 oyuncumuz sarı kart sınırında, Fenerbahçe maçına kadar sadece bir Sasha Boey sarı kartı ihlal 
etti. O da fazla önemi olmayan maçta, 6 oyuncumuzu biz Fenerbahçe maçına kadar tamamını 
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tam kadro getirebildik. Bunlar olmadı. Niye? Biz bunda kayırıldık filan değil, hakkımız olan 
şeyleri, yani bizim oyuncumuz dikkat ediyor. Ama daha önceki bir doğranma olayı kalktı. Biz 
hakkımızı, hukukumuzu koruyabildik. 
Daha sonra işte kırmızı kart, hiç görmedik, son hafta, bir tane Zaniolo’nun var, tabii ki kırmızı 
kart olan bir kırmızı karttı. Hiç görmedik. Yani biz sahada doğranmadık. Ha, insani hatalar oldu 
mu? Oldu. Ama o Başakşehir’de bizim saf dışı bırakılmamız konusu kapanmış oldu. Neyse? Şimdi 
yani burada, ben bununla ilgili şunu söylemek istiyorum. Hiç kayırılmadan, hakkımız olan maç 
yönetimlerini görmeye başladık. Yalansa, yanlışsa da söyleyin, yani bunlar olmadıysa, olmadı 
diyelim hep beraber. Bunu da bilelim. Şimdi bunların hepsini evet, ben yaptım derim ama yani 
onu demiyorum. Bunlar Galatasarayın ortak aklı, yani taraftar vicdanı diyebilirsiniz. Yani ben bu 
saikle bunları yaptım. Geçmişte edilen küfürler bana, takdirler de hep beraber bize gelsin. Şimdi 
bu hatırlatmadan sonra, şunu, niçin bu konuşmayı burada yapıyorum. Şimdi önümüzde birtakım 
şeyler var da, yani onunla ilgili bir ikazda bulunmak itiyorum size, yoksa ben yaptım ettim, biz 
yaptık filan, bununla ilgili değil. Birtakım şeyler var. Şimdi aynı şeyleri tekrar ederek, aynı hataları 
tekrar ederek, farklı sonuç beklemek ahmaklıktır diyor, Einstein söylüyor bunu. Ondan sonra. 
Şimdi bunu şimdi hepimiz biliyoruz zaten, ben yani yeni bir şeyi kimseye öğretmiyorum. Şimdi 
biz maçı sahada oynuyoruz. Ama %50 olasılıkla masa başında kaybetmemiz de muhtemel, bunu 
yaşadık, gördük. İlk 10 hafta. Son 10 hafta. Bunun hemen kıyasını, ezbere biliyorsunuz. İki, 
federasyonda, hem Türk futboluna, hem de kulübümüz için adalete hizmet edecek, ayrıca 
Galatasaraya haklarını en üst seviyede tepkileri verecek, koruyacak güçlü temsilcilerimiz olması 
da şarttır. Camiamızda analar neler doğurur, bu vasıfta, kardeşlerimiz, ağabeylerimiz, sınıf 
arkadaşlarımız vardır. Bunu bu şekilde seçin. Önümüz çünkü, bir hafta sonra, federasyonda biz 
de bir temsilci göndereceğiz. Diğer tüm kulüpler gibi. Orada bizim hukukumuzu koruyacak kişi, 
hukukumuzu korusun. Yani geçen sene biz neler yaşadık biliyorsunuz. Bu sene çok daha bilenmiş 
rakiplerimiz var. Rakiplerimizin şeyi bile, yani hiç şampiyonluk hesabında olmayanı bile, bize 
karşı bilenmiş durumda. Her türlü oyunu deneyeceklerdir. Geçen defa oldu bu. Bir üniversite, 
yani birinin üniversitesi, Yönetim Kurulundan birinin üniversitesinin görevlisi, maaşlı elemanı, 
veya işte diyelim, Merkez Hakem Kurulunun başında, yani bununla ilgili, çok büyük bir rezalet, 
bununla ilgili böyle biz uyarı yaptık, mektup yazdık, cevap bekledik, mesaj attık, işte bilmem 
nereden çıkarken, federasyon başkanına söyledik, filan. Bununla olacak şeyler değil, bunlar. 
Daha ciddi yolları da var. Sorarsanız ben de söylerim. Ama zaten hukukçularımız filan, bu işleri 
çok iyi biliyorlar. Benden kimsenin öğreneceği yeni bir şey yok. Şimdi bu sene şampiyon olduk, 
bunlar çözülmezse, seneye şampiyon olamayız. Bunun ehemmiyetine göre hareket edilmesi ve 
her kulübümüze, yani sırf bize değil, eşit, adalet için, güçlü bir lobi kurulması, dostluklar 
kurulması şarttır. Yani bize bir imtiyaz filan beklemiyoruz. Bunu kimse yanlış anlamasın. Olayları 
izleyen değil, inisiyatif alan, adil temsilcilerimizin de, adil temsilcilerimizin Futbol 
Federasyonunda bulunması şarttır. Bu şekilde olmaz. Sizi ikaz ediyorum. 
Beş, yönetimin zafiyet gösterdiği yerlerde, mağlubiyet kaçınılmazdır. Güçlü Galatasaray için, 
güçlü ve adaletli temsilciler gerekir. Tekrar değerlendirin. Ben ikaz ediyorum, kardeşçe, yani 
isterseniz kaale almayabilirsiniz. Yönetim ve üyelerimizden, tenkit ve ikazlarımı ciddiye 
almalarını tavsiye ederim. Tarih tekerrürden ibarettir. Rehavet bize göre değildir. Bir yıllık başarı 
için değil, 10 yıllık başarı için üst üste plan ve uygulama yapmamız gerekmektedir. Yani inşallah 
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ben, sizin yönetiminizde Dursun Başkanım, özellikle 11 yıl, yani Bayern Münih 11 yıl olduğu için, 
bunu yapacağımızı görüyorum, size de çok güveniyorum. Siz bunu becerebilecek bir şeydesiniz, 
yani bir konsensüsle geldiniz, bunu da becerdiniz, sevgi ortamını da becerdiniz, kırgınları, 
dargınları barıştırdınız, ondan sonra, bu bu tebriğe şayan bir şey, inşallah 11 sene üst üste 
şampiyon olalım, 11 sene de hiçbir yere gitmeyin, biz de sizi bırakmayız. Ama rehavet bize göre 
bir şey değil. Bakın masa başında doğranmanın zamanının geleceğini düşünüyorum. Bununla 
ilgili önlem almamız gerektiğini düşünüyorum. İkinci konu da yine hani kırgın, dargınların 
barışması konusu var. Ben herkes barıştı zannediyordum ama Metin Öztürk Bey İkinci 
Başkanımız, bana kırgın ve kızgın. Kızgın. Şimdi bununla da yine okuyayım ki, yani insan 
konuşurken, hata yapıp, gerçekten kırabiliyor. Şimdi ikinci bir konu da Sayın Metin Öztürk’ün iki 
gün önce bir programda, bana 2022 yılındaki mali genel kurulu durdurduğum için kızgın ve kırgın 
olduğunu söylemesiyle ilgili. Biz cam, çerçeve, tabak, çanak değiliz. Biz kırılmayız. Öyle bir şey 
olmaz. Yani eğer Galatasarayın menfaati söz konusuysa, kırılacak bir şey yok. Metin Bey 
kırılmasın ya da bana kızmasın diye elimden gelen şeyler olduğu halde, becerilerim, 
Galatasarayın lehine, hukuki, kanuni, helal becerilerim olduğu halde, Galatasaray’ı onun ve o 
andaki diğer başkan adayının yönetimine bırakacak halim yoktu. Bırakmadım da. Yine de 
bırakmam. Aynı şeyler filan olsa, aynı durum olsa, bırakmam. Yani kızabilirsiniz, kırılabilirsiniz 
ama sarılıp öpüşürüz, aynı ortak sarı kırmızı için çalışıyoruz. Darılmayın, bunda bir şey yok. Ama 
yani sizi kızdırmamak için böyle bir şey yapmayayım diye bir şey yapamazdım, kusura bakmayın.  
Yani etiğe de sığar, hukuka da sığar, her şeye sığar. Ben yani Galatasaray Lisesinde etüt abiliği 
yaptım. Küçüklerime Galatasaraylılık nedir öğrettim. Yıllarca da üstlerimden, büyüklerimden de 
öğrendim. Galatasaraylılık hakkında kimseden yeni öğreneceğim bir şey yok. Yaşım 59. 
Ağabeylerimizi seveceğiz, işte küçüklerimizi, koruyup kollayacağız. Küçüğümüzü, büyüğümüzü 
bileceğiz. Bu ölçüde camiamızı da koruyacağız yani, şimdi neticede. Galatasaray için her zaman 
elimizden gelenin en iyisini yapmayı ilke edinmiş olduğumuz için, o anda bunu yaptık. Sonucu 
da şu anda bizim olan şu kupayla görmüş olduk. O anda Metin Beyi ve Galatasaray’ı kendi haline 
bırakmış olsaydım, bu kupa nerede olurdu biliyor musunuz? Metin Bey kızıyorsunuz ama bu 
kupa burada olmazdı ve nerede olacağını da çok iyi biliyorsunuz. Kızacak bir şey yok. Ben size 
kızmıyorum yani. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Kişisel diyaloğa gerek yok, sayın konuşmacı. 
 
Fırat Develioğlu 
Hayır, bir dakika, hayır. Kulüp İkinci Başkanından bahsediyoruz. Ben yönetimin bana bu tavrı 
kurmasıyla ilgili bir şey olduğunu düşünüyorum. Geçen gün mesela Kemerburgaz’da tesis 
açılıyor, herkes barışıyor filan, yönetim benimle, benim bütün camiam, taraftarım, benimle 
barışta, biz barıştık bilmem ne, üyelerimiz barıştı, bilmem ne, herkes davet etmiş, ben de oraya 
kendim gitmedim, davet edilmesi gerekir diye düşünüyorum. Etmezse de etmez yani, demek ki 
bir kızgınlık, dargınlık mı, kırgınlık mı bir şey var demek ki, onu tedavi etmem gerekir diye 
düşünüyorum. Tedavi etmek istiyorum. Şahsınızda değil, yönetiminizde yani eğer bu 
mantalitede başkaları da varsa, onu da ben bileyim. Yönetimin bir kırılması var mı? Neyse, yani 
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bu kupanın nerede olacağını hepimiz biliyoruz. Bunu, başka fikri olan varsa, onu da söylesin. 
Daha sonra, beni üzen bir diğer konu da, kulübüm için riskler alıp, kanuni girişimlerde, 
Galatasarayın önünü açmaya çalışırken, Yönetimimizin İkinci Başkan seviyesinde, Başkanın 
kızgın olduğunu düşünmüyorum yani, bana kırgın ve İkinci Başkan seviyesinde, bana kızgın ve 
kırgın oluşudur. Kimseden takdir ya da teşekkür beklentisiyle bir şey yapmadım. Beklemiyorum 
da zaten, öyle bir şeyim de yok. Yani ben Galatasaray için yaptım. Mahsul de burada duruyor 
işte, bu işin mahsulü burada duruyor. Aldık, elbirliğiyle. Yani çok büyük fedakârlıklarla, siz de 
uyumadan, etmediniz, eşinizden, çocuğunuzdan ayrı kaldınız. Bunları falan ignor edecek falan 
böyle bir durum yok tabii ki, ama en azından takdir, teşekkürden geçiyorum. Ha, yani ikrar da 
bir şeydir. Yani bunu yapabilirdiniz, yapmadınızsa da Galatasaray sağ olsun, ne yapalım yani, 
burada biz taraftarız. Ayrıca, Metin Bey aynı programda, Ali Babacan numaraları yaparak, 
soyadımı hatırlamadığını filan şey yaptı. Bunları da yapmayın, hatırlıyorsunuz, benim adımı da 
soyadımı da çok iyi biliyorsunuz. Birinci günden beri, adımı hatırlıyor işte, soyadımı hatırlıyor, 
adımı hatırlamıyor. Doğru değil. Yani önemli olan burada 50 yıl sonra kimin adının hatırlanacağı 
ile ilgili bir şey. Dursun Başkanın adı hatırlanır. Şimdi bilinsin ki, inandığım şeyleri, kulübüm için 
rasyonel ve akılla açıklanabilir buluyorsam, kimseden korkmam, mantığını da önceden kurup, 
bir plan, proje ile davranmaya alışık bir insanım, mühendisim. Bu sebeple her cevaba verilecek 
bir cevabım da vardır. Yani nihayetinde tam zamanında aldığım aksiyonlar, taraftarımızı mutlu, 
kulübümüzü de zengin etti, çünkü emin ellere teslim ettik. Dursun Başkan bu konunun Erden 
Timur’la beraber, Türkiye'de en iyi bilen, proje geliştirmeyi en iyi bilen, parayı en iyi bilen 
insanlardan bir tanesi, yani sadece burada bir sportif başarıdan bahsetmiyorum, gelecek 25, 30 
yıl içinde, önünü, kulübün önünü açtığını çok net görüyorum. Metin Öztürk, kızmış, kırılmış 
olabilir. Kendisini veya yönetimde, 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacı, tekrara girdiniz, lütfen toparlayın.  
 
Fırat Develioğlu 
Tamam. Bitiriyorum. Bitiriyorum. Şimdi aynı düşüncedeyse yönetim de, yani bundan sonra, 
tamam ben bu tip aksiyonlarda bulunmayacağım. Siz bulunursunuz. Budur, hepinizi saygıyla 
selamlıyorum. Tebrik ediyorum. Başarılarımızın devamını diliyorum. Saygılar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Aykut Uzunoğlu, son konuşmacımız, söz alan. Buyurun. 
 
Aykut Uzunoğlu 
Sayın Divan heyeti, Değerli Başkan, Sayın Yönetim Kurulumuz ve değerli hazirun, 10426 Aykut 
Uzunoğlu. Öncelikle bugün bu konuşmayı, bu şanlı kupanın eşliğinde yapmaktan dolayı ben çok 
bir gurur duyuyorum. Ve bu gururu bugün bana yaşatan, Galatasarayımızın sarı kırmızı 
renklerine değer katan çok saygıdeğer futbolcularımıza, futbol ekibimize, cefakâr taraftarımıza 
ve bu işin mimarı Yönetim Kurulumuza ve tabii ki haziruna ben çok teşekkür ederim ve bu gururu 
paylaşmaktan dolayı da çok mutluyum bugün. 
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İki konuda ben zamanınızı alacağım. Bir tanesi, Sportif A.Ş.’mizle ilgili, satış konuları, bir de bir 
tedarik problemleri var. Onlardan bahsedeceğim, bir de alt yapı konuları, şimdi dündü 
zannedersem, Sportif A.Ş. Yönetim Kurulu üyelerimizden bir tanesi, ismini tabii ki Başkanımın 
uyarısı doğrultusunda, burada zikretmek istemiyorum. Bir tweeti var ve o tweeti de çok güzel. 
Diyor ki, biz satışlarımız, arttı. Adet bazında, TL bazında, ki bugün de Levent kardeşim aynı 
rakamları burada paylaştı bizimle. 208 milyondan, 555 milyona çıktığını söylüyor. Bunlar tabii lik 
baktığınız zaman güzel rakamlar. Ancak benim şöyle bir ricam oluyor, özellikle işin finansal 
tarafını bahseden Yönetim Kurulu üyelerimizden ve bu işin başındaki yöneticilerimizden. Sadece 
ciroyu biliyorsunuz telaffuz etmenin hiçbir anlamı yok. Burada hepimiz belli şirketler 
yönetiyoruz, herkes belli PnL yönetiyor, kâr-zarar tablolarına filan bakıyor, yani satışın tabii bir 
yerden, 208 milyondan 555 milyona çıkması, yani göze, kulağa hoş geliyor ama bir adetten 
bahsetmeden, hani bunu bir yorumlamamız bizim şey değil, mümkün değil, ne bileyim, %166 
arttı, adetler de mi %166 arttı mesela? Bu bambaşka bir yoruma götürüyor. Adetler artışı düşük 
kaldı? Ciro mu arttı? O bambaşka bir şey. Hele bütçe ile karşılaştırma yapmadan bu rakamların 
bize telaffuz edilmesinin inanın hiçbir anlamı yok. Biz bütçeye göre iyi miyiz, kötü müyüz? Orada 
bile şunu değerlendirmek lazım. Biz bütçeye göre şunu yaptık, ama bütçeden daha altında 
kalktık. Rakamlar iyi ama, o zaman istediğimiz başarı aslında gelmedi. Bütçeyi biz 3 yaptık ama 
başarımız 8. E, orada şuna bakmak lazım. Bütçeyi nasıl baktık gibilerinden, yani bunun alt alta 
bir sürü yorumları var. O bile yetmez. Yani nihayetinde bu rakamlar geldi ama bizim 
kârlılıklarımız ne oldu? Satış  %166 arttı. Kârlılık %10 mu arttı? O zaman biz fiyatlamayı mı doğru 
yapamadık gibi bir sürü değerlendirmeleri yapma konusunda, bizi doğru yönlendirmeleri 
açısından, bu işin sahibi değerli yöneticilerimden daha kapsamlı bilgiyi paylaşmalarını ben rica 
edeceğim. Bunu da şuraya bağlıyorum. Çünkü biliyorsunuz, biz şu anda nette direk ana 
faaliyetimizden zarar eden bir şeyiz, kuruluşuz aslında, bu da çok tehlikeli. Evet, 
şampiyonluklarımız var, bu çok değerli, çok da önemli. Ama unutmayın, daha önce ben bu 
kürsüden, daha büyüklerimden de bunları dinledim. Yani cehenneme giden yol, iyi niyet 
taşlarıyla döşeli. Biz bugün o iyi niyeti görüyoruz, şampiyonluğumuz var. Çok gururluyuz, harika, 
mutluyuz. Ama kafamızı kaldırmamız lazım. Nereye gidiyoruz? Çünkü şu anda gittiğimiz yerde, 
en azından gördüğümüz rakamlar, çok parlak değil. Şuna da katılıyorum. Bizim bütün bu 
finansman gelecekteki işlerimiz açısından, bu gayrimenkul işleri, evet ileride bize bir şey 
gösteriyor. Bir pozitif bir gelecek gösteriyor. Ben buna katılıyorum. Başkanımız da burada çok iyi 
işler yaptı. Geçmiş yönetimler de destekleriyle tabii ki, amma velakin, yani bizim her ne olursa 
olsun, ana faaliyetimizden kâr etmemiz lazım. Çünkü biz bu gayrimenkul projelerini nihayetinde 
ana faaliyetimize destek olsun diye değil, bakın ilerideki finansal durumlarımız filan, toparlayıp, 
ilerideki Galatasarayın geleceğini şekillendirmek için bir fon yaratmak konusunda, yapılması ile 
ilgili yetkimizi verdik. En azından ben öyle verdim. Bunu da şuradan, Sportif A.Ş. Yönetim Kurulu 
üyemizin mesajına bağlamak istiyorum. Okuduğunuz zaman çok güzel, ama altına bir 
bakıyorsunuz. Altta diyor ki, forma yok, size’lar yok. Yeterli şeyler yok. Kalitesi ile ilgili problem 
var. O yüzden yönetimimizden özellikle rica ediyorum. Bugün nihayetinde bir, bizim 
taraftarımızın bir geri bildirimidir. Ve bu geri bildirimler ve biz bir ticari kuruluşsak, bizler için 
çok önemli. Çünkü şirketin geleceğini, nihayetinde bu satışlar belirliyor ve satışlarla ilgili eğer biz 
taraftarımızdan bir negatif feedback alıyorsak, bunun iyi bir şekilde değerlendirilmesi lazım. 
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Değerlendiriyorlardır da, tabii bundan da şüphem yok. Çünkü mağazacılık konusunda bilgi sahibi 
olan bir sürü, bizim yöneticilerimiz var ama daha dikkat edilmesini rica ediyorum. Çünkü net 
faaliyet kârımızı, zarar eden bir şirketiz ve bizim her TL’miz gelirde, çok değerli ve bunun 
arkasından bizim koşmamız lazım. Bununla ilgili bizim bir sürü üyelerimiz var. 3 sene önce, birçok 
mesela, tekstil sektöründe önemli firmaların sahiplerini biz şeyimize aldık, kulübümüze aldık. 
Bunlarla lütfen görüşelim. Bunların algoritmaları var, alt yapısı var. Yani stoklar nasıl tutulacak? 
Ya biz bir lansman yapıyoruz, şampiyonluğa gidiyoruz, bu şampiyonluk sırasında, bizim en 
önemli anımız, bu şampiyonluğun paraya çevrilmesi. E, nasıl çevireceğiz? Satış yapacağız. Satış 
yapacağız. Stokla ilgili bir problemimiz varsa, biz yeterli geliri kulübümüze sağlayamıyor 
oluyoruz. Bakın bu algoritmalar çok önemli. Önemli bir şirketimizin dediğim gibi, çok iyi bir 
programları var. Bunlara lütfen bakılsın. Mağazalar arasındaki size’lar nasıl değişecek, orada 
kaldı, buraya gitti, onu tamamladık, arka back stoklar nasıl yapılacak? Ne zaman biz ilave stok 
yapmakla ilgili kendimize bir şey koyduk, check pointler koyduk. Yani bunları çok iyi 
değerlendirmek lazım. Şampiyonluk anları çok önemli ve bu başarının paraya çevrilmesiyle ilgili 
çok önemli anlar. Bunları ıskalamamamız lazım. Bir de bu geri bildirimler dediğim gibi ayriyeten 
önemli. Çünkü bunlar, hepiniz mesela, FMCG sektöründe, belli ppm ler konuşulur. Kaç milyon 
satış yaptın, ne kadar bir kalite problemi var veya bir geri bildirim var müşteriden. Bunlar önemli, 
bununla ilgili de tabii ki eminim, bizim çalışanlarımızın kendi hedeflerinde bu rakamlar vardır 
diye düşünüyorum. Ama bu hedefleri biraz daha böyle bir sıkışacak şekilde ve bu başarıyı daha 
fazla gelire çevirecek şekilde, belirlemekte fayda var diye düşünüyorum. 
Diğer konu, alt yapı konusu, şimdi daha önceki ya da geçen genel kurulda da büyüklerimiz 
burada şey yaptılar. Bahsettiler. Alt yapı ile ilgili Sayın Erden Timur bir sunum yaptı. Çok güzel 
bir sunum. Yani baktığınız zaman çok profesyonelce hazırlanmış, içindeki bilgiler güzel, yani 
bizlerin duymak istediği şeyleri orada veriyor. Çok güzel, ama bir arkaya geçip baktığımız zaman, 
sanırım yine Levent’in sunumundaydı. Bizim normal satışlarımız, tüm satışlarımız içinde, alt 
yapının etkisi çok düşük. Yanlış hatırlamıyorsam, %5’lerin altında. Şimdi biz bir spor şirketiyiz, 
nihayetinde bir ne üretiyoruz? Bir entertainment üretiyor, yani eğlence demek istemiyorum. 
Tam karşılığı yok çünkü bunun ve bunu bir ürünlerle bir gelire çeviriyoruz. Öteki tarafta işte 
sponsorluklarımız işte şey var. Ve başarıları, sportif başarıların gelirleri var. Şampiyonlar ligi, ama 
diğer önemli bir konu da, yurt dışındaki büyük futbol kulüplerinin olduğu gibi, nedir? Alt yapıdan 
yetişip, futbolcu ile ilgili bir başarıları da bir gelire çevirmek. Sadece yıldız üretmek anlamında 
söylemiyorum. Yani bu ikinci dereceden, üçüncü dereceden futbolcu yetiştirmek de ve onu 
gelire çevirmek de önemli. Bu hem gelir için önemli, hem de bakın biz 500 yıllık bir kültürü 
burada temsil ediyoruz ve eğer biz alt yapımızdan ne kadar çok insanı, gerek yurt içinde, gerek 
yurt dışında diğer takımlarda oynatabilirsek, biz o kadar 500 yıllık bu kültürü, bütün dünyaya 
yayma şansına da sahibiz ve her bir Galatasaray üyesinin olduğu gibi, bu da bizim öncelikli 
konularımızdan bir tanesi diye düşünüyorum. Şimdi alt yapı bu kadar önemliyken, çok güzel bir 
sunum var, evet vizyon çok güzel, ne yapılacaklar filan belli. Ama bunun yavaş yavaş altını 
doldurmak lazım ve bu konuda da sayın yönetimden benim bir talebim var. Bizlere, genel kurul 
üyelerine, lütfen 3 ayda bir bu sunumun devamını anlatın. Ve ama altını doldurarak, yani sadece 
bir sunuma bir şeyler koyduğunuz zaman, çok bir şey ifade etmiyor, yani evet o vizyonu 
görüyorsunuz ama şimdi biz bu işi yapacağız. Alt yapı önemli, evet. Ben burada sorayım, alt yapı 
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önemli mi diye? %100 evet, çok önemli. Biz buradan para kazanmalıyız diye bir konsensüs 
çıkacaktır. Ama şimdi bu, ne yapacağız? Biz bu alt yapıyı kimle yapacağız? Nasıl yapacağız? Ne 
zaman yapacağız? Hangi bütçe ile yapacağız? Hangi steplerde yapacağız ve buradaki bizim ana 
taktiklerimiz nedir? Şimdi biz bunu yaparken, sadece Türkiye'ye mi odaklanacağız, dışarıya mı 
odaklanacağız? Buradaki bizim başarı faktörlerimiz ne? Buradaki bizim kpi’larımız ne? Bu kpi’ları, 
başarı faktörlerini, biz bu işi yapan arkadaşlar arasında nasıl dağıttık? Nasıl takip ediyoruz? Nasıl 
ölçüyoruz? Şimdi nihayetinde evet biz bir futbol, biz bir spor kulübüyüz, ama aynı zamanda bir 
ticari de işletmeyiz. Yani bu hedeflerden, bu altı doldurulmuş, finansal olarak ve zaman planı 
olarak doldurulan, hedefler olmadan ve planlar olmadan ve bu hedefleri de altta biz tamamen 
dağıtmadan ve bunları efektif olarak da insanların hedeflerine koymadan ve insanların belki de 
gelirlerini bu hedeflerle bağdaştırmadan ve de ölçmeden bunları bizim başarmamız mümkün 
değil. 
Bu arada.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacı, toparlayabilirsek, çünkü salonun fiziki imkânları dolayısıyla, biraz toparlayalım 
lütfen. 
 
Aykut Uzunoğlu 
Toparlıyorum. Kapatıyorum. Son bir şeyde, Sayın Başkana biraz destek olacak gerçi ama, şimdi 
biz 162 kişi ile açtık. Görüyorum ki, hazirun yine bizim normal standart rakamlarımıza döndü. 
Önemli bir toplantı, mümkün olduğunca, sonuna kadar herkesin takip etmesini ben şahsen rica 
ederim. Saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, yönetimimizden herhangi bir cevap haklarını kullanmıyorlar, varsa da, şimdi 
ben özellikle bu geçen iki yıl önceki, yani 2021’deki mahkeme kararı ile akamete uğrayan, birinci 
seçim süreci konusunda, saygıdeğer konuşmacı, ona cevap değildir ama bir benim o süreci 
yöneten bir nevi yüksek seçim kurulu başkanı olarak, Divan Başkanı olarak, Galatasaray 
hazirununa bir borcumdur. Bunu açıklama ihtiyacı duyuyorum.  
Saygıdeğer konuşmacı konuşmasında adayların yetersizliği ve kendisinin bu sürece müdahil 
olma ihtiyacından bahsetti. Galatasaray seçimlerinin bir dış etki ile mahkeme kararı ile de olsa, 
yasal da olsa akamete uğraması asla ve kat’a kabul edilemez. Adayların yetersiz olup olmadığı 
konusunda fikri olabilir ama bir genel kanaat önderi gibi, konuşması, hazirun bunu takdir 
edecektir yani, ben bu konudaki görüşümü saklı tutuyorum.  
Bu konuda da, hem şu anda Saygıdeğer Yönetimimizin İkinci Başkanı, yani başkan yarısı olan 
Saygıdeğer Metin Öztürk’ten ve yine o süreçte yarışan diğer aday Sayın Eşref 
Hamamcıoğlu’ndan, bu konuşmanın burada yapılmış olmasından, talihsiz konuşmadan da Divan 
Başkanı olarak bizzat özür diliyorum. 
Gündemimizde toplantının sonunda kulübümüzün düzenleyeceği, toplu piknik mangal 
partisine, yani şampiyonluk kutlama programı parçası olarak, davet etmiştik. Dolayısıyla Divan 
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Kurulumuzun haziran ayı oturumunu kapatıyorum. Temmuz ayında buluşmak üzere. 
Teşekkürler. 
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Yazman 
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